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Poudarek
izobraževanju

Ob rednih volitvah ob koncu lanskega leta
je naša občina dobila novega sekretar ja komi-
teja OK ZKS Ljubljana-Siška. To mesto so
komunisti zaupali dosedanjemu podpredsedni-
ku občinske skupščine Francu Hribarju. Tega
znanega družbenopolitičnega delavca in go-
spodarstvenika ni treba posebej predstavljati,
saj je občanom Šiške znan že s svojim delom.
Zato smo se z njim pogovarjali raje o delu v
tem mandatnem obdobju, o nalogah, ki stoje
pred šišenskimi komunisti, kadrovanju, po-
spešeni dejavnosti pred kongresoma, integracij-
skih procesih in vsebinskem uveljavljanju
ustavnih dopolnil o TOZD v le-teh.

• O nalogah nam je sekretar Franc Hribar
povedal: »Krepko občutimo deficitarnost na
področju lizobraževanja, ker smo to preveč za-
nemariali. Zato bomo v sedanjem obdobju po-
svetili posebno pozornost izobraževanju, pa ne
le klasičnemu s seminarji in predavanji, tem-
več tudi individualnemu izabraževanju. Ko-
munisti moramo namreč imebi trdno strokov-
no politično podlago za delovanje, saj nas ča-
kajo zahtevne naloge. V bitko moramo iti pri-
pravljenii, da bomo lahko uspešno izvajali vse
zadane naloge.

• Posebno pozornost pa bomo v tem ob-
dobju posvetili sprejemanju novih članov v
ZK, vendar ne sprejemanju zaradii sprejema,
temveč bomo članstvo potrjevali z ojačanjem
novih članov ZK iz neposredne proizvodnje,
z delavci. Mnogi iz raznih vzrokov doslej niso
bili še sprejeti in jim je zato treba nuditi mož-
nost, da se včlanijo in tako tvorno sadelujejo
pri oblikovanju našega sistema. Delavski raz-
red je bil doslej premalo prisoten in je zato
sprejem neposrednih proizvajalcev izredno po-
membna naloga, ki bo tudi stalna. Vključevati
je treba predvsem mlade delavce.

• V nekaterih TOZD smo se že dogovorili,
da bomo ustanovili OZK, ker je še nimajo. V
te nove OZK bomo skušali pridobiti s pomoč-
jo sindikata dela voljne mlade in sposobne
delavce. Tudi v družbenih sferah bomo mo-
rali narediti več za kadrovsko rast članstva,
vendar članstva s srcem, ne pa le na papirju.
Sli bomo v akcijo v šole in VVZ, kjer smo še
šibki, kar se tiče članstva v ZK. Pri vsej tej
akciji lahko odigra veliko vlogo ZMS, ki naj
pripravi za sprejem mlade, zavedne Ljudi.
Vendar vloga ZMS ni odločuioča le ob spre-
jemu dijakov, temveč tudi pedagoških delav-
cev na šolah in VVZ.

• Poleg političnih akcij, ki so pred nami,
pa je naša naloga tudi kadrovska preobrazba
nekaterih vodilnih struktur v OZD. Tu smo
že naredili konkretne premike, ko smo jasno
postaviili, kdo je lahko potenoialni kandidat
in kdo ne za določeno mesto ali položaj v
družbi. Pri tem smo postavili načelo, da ni
dovolj, če nekdo sprejema le socialistični si-
stem, ampak mora sprejemati tudi samouprav-
ni sistem.

• Mi skušamo resolucijo obeh kongresov
prenesti v OZK do vsakega člana, vendar ne

z branjem obeh resolucij, na sestankih (to naj
člani store doma), temveč se skušamo oprede-
liti do vprašanj, ki so prisotna. Nekatera po-
glavja obeh resolucij so pisana tako, da so v
celoti zlahka razumljiva vsem in je tako omo-
gočena razprava na najširših osnovah. Raz-
prava o resolucijah je obvezna ne le za vse
članstvo, temveč tudi za vodilne delavce, čla-
ne izvršilnih organov družbenopalitičnih orga-
nizacij in sploh za vse vodilne ljudi, ki se že-
lijo tvorno vključiti v izgradnjo našega socia-
lističnega sistema. Razprave o resaluoijah bo-
do po TOZD, za manjše pa bo organiziral
skupne razprave komite OK ZKS. Do konca
tega meseca nas morajo vsi obvestiti, kdaj
bodo razprave.

• Komunisti moramo sedaj izboriti bitko
tudi pri uveljavljanju delegatskega sistema na
vseh ravneh in področjih. Delavec ne sme biti
figura na šahovnioi, temveč mora dejanskood-
ločati. To bomo zagotavljali tudi s kadrovsko
politiko. Postavili smo namreč ostre zahteve
in pogoje za individualne izvršilne organe, ta-
ko glede njihovih moralno političoih kvalitet
kot seveda strokovnosti.

• Na področju gospodarstva se bomo za-
vzemali za hitrejše razvijanje integracijskih
procesov, poslovno tehničnega sodelovanja na
vseh nivojih in smo zato postavild pred OZK,
da ne sme biti v naši občini TOZD, ki poleg
osnovnega programa ne bi imela integracij-
skega programa. Pri tem ne postavljamo v
ospredje občinske meje. Nalog je še cela vrsta,
vendar botno o njih še sproti govorili, ko jih
bomo izvajali- v praksi,« nam je ob koncu raz-
govora povedal Franc Hribar.
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